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Agenda (diskusjonssaker) 

 
1. Oppfølging av tiltak i studiekvalitetsrapporten for 2017  

 
a) Internasjonaliseringstiltak (punkt 2.6. og 6 i rapporten). Det skal innen utgangen av 2017 foretas en 
revisjon av nettsiden «Studier i utlandet» på IFIKKs programmer, slik at det blir faglig fundert hvorfor 
studentene bør reise ut og hvilke avtaler som skal profileres på nettsiden. Rådgiver for 
internasjonalisering Pia Søndergaard gikk igjennom nettsiden "Studier i utlandet" for bachelorstudiet i 
filosofi og stilte spørsmålene:  
- Hvilke utvekslingsavtaler ønsker fagmiljøet og hvorfor? (Avtalene skal være spisset og promotert ut 
fra faglig utbytte.) 
- Ønsker man en, evt flere bestemte profiler på avtaleporteføljen (styrking av faglig sterke områder i 
filosofi på IFIKK, evt. supplement til eget tilbud)? 
- Bør noen avtaler ut, eller nye opprettes? 
Hun opplyste om at det i "Forskrift om tilsyn med utdanningskvaliteten i høyere utdanning 
(studietilsynsforskriften)", Kapittel 2. Akkreditering av studietilbud § 2-2. Krav til studietilbudet står: 
(7) Studietilbudet skal ha ordninger for internasjonalisering som er tilpasset studietilbudets nivå, 
omfang og egenart. 
(8) Studietilbud som fører fram til en grad, skal ha ordninger for internasjonal studentutveksling. 
Innholdet i utvekslingen skal være faglig relevant.   
Ken informerte om at Filosofisk supplement har en database med reiseskildringer fra studenter som 
har vært på utveksling. Her vil men kunne finne nyttig informasjon om universitetene man har 
utvekslingsavtaler med. Reidar konkluderte med at utvekslingsprofilen på bachelor og master bør tas 
opp av fagleder på et lærermøte. 
 
b) Mentorordning på filosofi (punkt 2.2 og 9 i rapporten og vedlegg nr. 5). Reidar informerte om at 
Franco Trivignos forslag om å innføre en mentorordning for nye studenter på BA-programmet fra 
høsten av hadde fått støtte på et lærermøte tidligere på dagen. Lærermøtet hadde gått inn for en 
modifisert versjon av forslaget. Den billigste versjonen hadde blitt valgt, men vil også inkludere 
årsenhetstudentene. Mentorer vil ha ett gruppemøte med tre studenter innen utgangen av semesterets 
fjerde uke og studentene får i tillegg tilbud om ett møte i løpet av første semester. 
I tillegg informerte Reidar om at det fra høsten av også skal være en kullansvarlig som vil arrangere ett 
eller flere fellesmøter for 1. årsstudentene. 
 
c) Status for arbeidsgruppen for tiltak mot frafall (punkt 9 i rapporten). Caroline vil følge opp denne 
saken sammen med Øystein Linnebo, som blir fagleder fra høsten av.  
 
d) Status for utvikling av praksis emne på filosofi (punkt 5 i rapporten). Caj informerte om et møte 
med Ellen Krefting om hvordan praksisemnet EKUL4900 - Praksisemne for masterprogrammet i 
Europeisk kultur fungerer. Emnet fungerer bra, ved at det er laget avtaler om praksisplasser ved 
Nasjonalbiblioteket, Teknisk museum og noen små forlag. Det er ingen undervisning knyttet til emnet. 
For den emneansvarlige er det imidlertid en del administrativt arbeid ved opprettelse av kontrakter 
mellom student og praksissted. Skal det opprettes et praksisemne for filosofi må det avklares om noen 
av lærerene vil ha emneansvar for et slikt emne. Programrådet mente at det i tillegg bør gjøres en 
undersøkelse på hvilke interesse det er for et slikt emne blant filosofistudentene. Det arbeides nå med å 
lage en spørreundersøkelse for alle nye studenter på IFIKK, som skal kartlegge forventninger, planer, 
ambisjoner og opplevelse av studieprogrammene. Programrådet mente at man i denne undersøkelsen 
burde ha med et spørsmål som kan lodde interessen for et praksisemne.  



 
2. Førsteårsopplevelsen på bachelor I HFs årsplan 2017-2019 står det at instituttene skal ha et en 
samling for førsteårsstudentene før høstferien. På filosofi kan dette være et arrangement ved den 
kullansvarlige, med et filosofisk tema som forskjellen på analytisk og kontinental filosofi. HF ønsker 
for øvrig også at det i mottaksuken arrangeres et møte for de nye studentene med arbeidslivsrelevans 
som tema. Studentrepresentantene sa at de ville høre med resten av fagutvalget for filosofi om 
fagutvalget kan ta ansvar for et slikt arrangement.  
 
3. Status for utvikling av nytt bachelorprogram i filosofi, politikk og økonomi (Philosophy, Politics, 
and Economics) (vedlegg nr. 6). Herman orienterte om hvor langt man har kommet i dette arbeidet. 
Programmet vil inngå i en søknad om å få bli et faglig prioritert område ved HF. Søknaden vil ha en 
forskningskomponent og en utdanningskomponent. PPE programmet vil utgjøre 
utdanningskomponenten. Dette betyr imidlertid ikke at man er avhenging av ekstra midler for å kunne 
drifte et PPE program. 

 

 

 


